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«Πέρασε» η πρόταση της ΚΕΕ για τη συμμετοχή
ΟΤΑ σε Φορείς υλοποίησης Επιχειρηματικών
Πάρκων

2019/05/17 10:50 στην κατηγορία LOGISTICS

Την πλήρη ικανοποίηση της επιμελητηριακής κοινότητας για την αποδοχή, από τον
αν. υπουργό Οικονομίας και Ανάπτυξης Στέργιο Πιτσιόρλα, πρότασης της Κεντρικής
Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλάδος για τα Επιχειρηματικά Πάρκα  και την υπερψήφισή
της στον πρόσφατο Ν. 4610/2019, εξέφρασε ο πρόεδρος της ΚΕΕ Κωνσταντίνος
Μίχαλος.

Πρόκειται για τη νομοθετική ρύθμιση που διασφαλίζει τη δυνατότητα της 
συμμετοχής των ΟΤΑ σε φορείς υλοποίησης Επιχειρηματικών Πάρκων,
εξαφανίζοντας κάθε σύγχυση και νομική ασάφεια που είχε δημιουργηθεί με τον Ν.
3852/2010, σύμφωνα με τον οποίο οι ΟΤΑ μπορούν να μετέχουν σε μία και μόνο
αναπτυξιακή εταιρεία.

Σύμφωνα με την ΚΕΕ, η εξέλιξη αυτή θα διευκολύνει σημαντικά συνεργασίες για την
ανάληψη πρωτοβουλιών ανάπτυξης Επιχειρηματικών Πάρκων ή την μετατροπή
Άτυπων Συγκεντρώσεων σε Επιχειρηματικά Πάρκα Εξυγίανσης, καθώς είναι πολύ
συχνή η περίπτωση επιτυχημένης συνεργασίας μεταξύ ΟΤΑ, Επιμελητηρίων και
επιχειρήσεων, σε προσπάθειες ανάπτυξης Επιχειρηματικών Πάρκων.

Ωστόσο, ο κ. Μίχαλος επαναφέρει στο προσκήνιο το θέμα της αποδοχής από μέρους
της κυβέρνησης μιας ακόμη πρότασης της ΚΕΕ για μη κατάργηση της διάταξης 
νόμου που επέτρεπε τα Επιχειρηματικά Πάρκα, με προϋπολογισμό 5 εκατ. 
ευρώ, να αδειοδοτούνται ταχύτατα ως Στρατηγικές Ιδιωτικές Επενδύσεις,
όσο και στην προώθηση προτάσεων για την απλοποίηση της περιβαλλοντικής
νομοθεσίας με σκοπό την επίσπευση του χρόνου αδειοδότησης των Επιχειρηματικών
Πάρκων κατά ένα με δύο χρόνια.


